
Protokół nr XLIII/2021 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 r.  

w godz. 9:00 do 12:00 w Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender” w Wielkiej Nieszawce  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ewa Tarkowska  

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Marcin Sobiech 

2. Ireneusz Śmiechowski 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia: 

 

a) stwierdzenie quorum, 

 

b) przyjęcie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z: 

 

a) XLI sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2021 roku. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2022 (druk nr 1), 

 

b) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 2), 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 ( 

druk nr 3), 



 

d) uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (przekazano radnym dn. 15 

listopada 2021 r. ,druk nr 4), 

 

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

(przekazano radnym dn. 15 listopada 2021 r. ,druk nr 5). 

 

Przerwa 

 

4. Przyjęcie planów pracy na 2022 rok: 

 

a) Komisji Rewizyjnej (druk nr 6), 

 

b) Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 7),  

 

c) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 8), 

 

d) Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 9), 

 

e) Rady Gminy (druk nr 10). 

 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

 

7. Interpelacje i wolne wnioski.  

 

8. Zakończenie sesji.       
 

 

 

Ad.1  

a) XLIII sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, 

pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad, po czym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA: 13 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

NIEOBECNI:2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad.  

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z uwzględnionymi 

zmianami z XLI sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 2 

Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI:1 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XLI sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów.   

 

Ad. 3 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały. 

(druk nr 1) 

Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji – przedstawiła projekt 

uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.   

Radna Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja zwróciła uwagę na  

pewne niedociągłości,  pozytywnie opiniując projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

 



Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2022 (druk nr 1). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

Aniela Grela  

NIEOBECNI: 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIII/240/2021).  

 

b) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Zwróciła uwagę, że przedstawiony projekt uchwały stawia 

Komisję w sytuacji, że musi wydać opinię pozytywną, żeby zrealizować inwestycję 

zaplanowaną w tym roku.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała o projekty dotyczące modernizacji oświetlenia  

i wytwarzania energii. Czy są one zabezpieczone do realizacji ? Ilu beneficjentów złożyło 

rezygnację z projektu wytwarzania energii na dzień dzisiejszy ? Czy ma to jakikolwiek wpływ 

na otrzymane dofinansowanie do tego projektu ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że do tej pory nie wpłynęło pismo w sprawie 

modernizacji oświetlenia, natomiast jeżeli chodzi o fotowoltaikę, jest to płynne. Część osób 

rezygnuje, część osób dopisuje się do projektu.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego  

w sprawie modernizacji oświetlenia została otrzymana. Jakie były zapisy wysłanych pism. 

Czy projekt ten zostanie zrealizowany w przyszłym roku ? Czy Urząd Gminy odpowiedział 

na pismo, i uzupełnił brakujące dokumenty ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że zostanie to sprawdzone i będzie udzielona 

odpowiedź. 

Radna Ewa Tarkowska – zapytała ile łącznie będzie kosztował remont i modernizacja GCK. 

Kierownik Referatu Inwestycji – odpowiedział, że w budżecie na ten cel przeznaczone jest 

1,6 mln zł. Musimy zamknąć się w tej kwocie. Kwota była zwiększana z uwagi na 

konieczność wykonania dostaw oraz rosnących cen. 



Radna Katarzyna Streich – zapytała odnośnie modernizacji budynku GCK. Z jakiego 

powodu ta inwestycja zostanie przeniesiona na przyszły rok. Nie z powodu braku znalezienia 

wykonawcy, a opieszałości w działaniach pracowników Urzędu Gminy.   

Kierownik Referatu Inwestycji – odpowiedział ,że inwestycja jest w toku. Termin realizacji 

robót był 3 miesięczny. Roboty w tej chwili są na ukończeniu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – inwestycja jest na ukończeniu. Jest robiona kosmetyka, za dwa, 

trzy tygodnie inwestycja będzie zakończona.   

Radna Aniela Grela – zwróciła uwagę na przesunięcia środków w budżecie. Jakie przyczyny  

do przesunięć budżetowych wystąpiły, że nie udało się zrealizować tego w tym roku ?  

Radny Mieczysław Kocicuki – zapytał czy podana kwota 1,6 mln zł na modernizacje GCK 

jest ostateczna. Powiedział, że prawie żadna inwestycja nie jest skończona w terminie, 

podając przykład ul. Sowiej. Czy został złożony pozew o odszkodowanie z tytułu nie 

zrealizowanej inwestycji na ul. Sowiej ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że są  przygotowywane dokumenty naliczenia 

kary dla wykonawcy. 

Radna Ewa Tarkowska – powiedziała, że zamówienia dotyczące dróg publicznych są 

ogłaszane w trzecim kwartale tego roku. 

Kierownik Referatu Inwestycji – powiedział, że niema otwartego przetargu na dostawy 

wyposażenia sprzętu do GCK, dlatego, że cały czas toczą się roboty budowlane. Będziemy 

starali się w tej kwocie zrealizować wszystkie dostawy.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – w dniu jutrzejszym wysłane zostanie pismo do wykonawcy  

z żądaniem odszkodowania za zaniedbania i zaległości czasowe. Trwają wyliczenia odnośnie 

wysokości odszkodowania.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:4 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich  

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Ewa Tarkowska  

NIEOBECNI:2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów  

(uchwała nr XLIII/241/2021).  

 

 



 

c) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja wydała opinię 

pozytywną, ponieważ zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika ze zmian 

budżetowych. Komisja zaznaczyła, że nie podoba jej się przekładanie inwestycji na rok 

następny.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyn Streich – odniosła się do programu termomodernizacji Szkoły 

Podstawowej w Cierpicach, który był bardzo rozpowszechniony przez Urząd Gminy.  

 Nie mamy projektu, termomodernizacja nie odbędzie się.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział ,że informacje były udzielane na podstawie pism 

z ministerstwa Ochrony Środowiska. Spadliśmy z listy podstawowej na listę rezerwową.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 ( 

druk nr 3), 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:4 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich  

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Ewa Tarkowska  

NIEOBECNI:2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIII/242/2021).  

 

d)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Skarbnik Monika Szczerkowska – omówiła autopoprawki wniesione do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja Rewizyjna, po zebraniu wszystkich 

wniosków w sprawie uchwalenia budżetu od pozostałych Komisji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka, zwołała posiedzenie swojej komisji. W terminowym czasie przekazała wnioski do 

wójta. Dalej nie procedowała tego projektu uchwały z powodu zbyt dużej liczby 

autopoprawek, które nie pozwoliły ustosunkować się do wyżej wymienionego projektu 

uchwały. Komisja Rewizyjna pracowała na projekcie który został przedstawiony w dniu 15 



listopada i posiada opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zwróciła się do radnych, 

mówiąc, że opinie RIO odczytane przez wójta dotyczą się projektu uchwały z 15 listopada. 

Obecny projekt uchwały jest w zupełnie innym kształcie, niż ten który został przedstawiony.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – zauważyła, że pierwsza autopoprawka była omawiana na 

komisji wspólnej. Dotyczy ona przeniesienia realizacji zadań inwestycyjnych z tego roku do 

roku 2022. Ponadto zmniejszeniu znacząco uległ deficyt, zwiększone zostały dochody, 

zmniejszone zostały wydatki.  Konstrukcja projektu budżetu, podobnie jak w roku ubiegłym, 

gdzie także były wprowadzane autopoprawki, wynikające z możliwości kontynuacji tych 

projektów i zadań inwestycyjnych w roku następnym.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Mieczysław Kociucki – powiedział, że obniżony został deficyt, ponieważ zostały 

zdjęte dwie sztandarowe inwestycje, których nie będzie. Zapytał jaki projekt budżetu 

procedujemy.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że procedujemy projekt uchwały 

budżetowej z autopoprawkami.   

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał dlaczego nie uwzględniono w projekcie uchwały 

podniesienia kwoty za wywóz odpadów, co sugerowało większość radnych.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – sugestie i wnioski radnych które wpłynęły do projektu 

budżetu, dotyczące podniesienia kosztów za gospodarowanie odpadami, nie mogą być 

zwiększone bez podjęcia stosownych uchwał zwiększających stawkę za wywóz odpadów.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że aby wprowadzić te zmiany do projektu budżetu, 

trzeba było podjąć stosowną uchwałę na dzisiejszej sesji, podnoszącej stawkę za wywóz 

odpadów. Wnioski wszystkich komisji zasugerowały zbilansowanie dochodów  

z wydatkami w trosce o budżet. Wójt nie wydał takiej decyzji, nie przychylił się do tego 

wniosku.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał dlaczego gmina ma refundować poniesione koszty 

przeglądu nadzoru technicznego Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender”.  

Wójt Krzysztof Czarnecki –dlatego, że CSiR ”Olender” należy do gminy.  

Radna Ewa Tarkowska – powiedziała, że budżet jest podstawowym instrumentem 

zarządzania finansami gminy. To najważniejszy dokument, który stanowi podstawę jej 

funkcjonowania. Procedowanie tego dokumentu pozostawia wiele do życzenia.  Inwestycje 

zaplanowane na 2022 r., to kilka przepisanych z poprzedniego roku, kilka ulic nie 

przekraczających często 1 km. Brak jest jakiejkolwiek koncepcji.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że czas na omawianie autopoprawek był 

wcześniej. W najbliższym czasie będzie zrobione zestawienie i podsumowanie tego co udało 

się zrobić w 2021 roku. Jeżeli chodzi o budowę Ośrodka Zdrowia, zostały podjęte stosowne 

uchwały, budowa będzie realizowana w trybie zaprojektuj i wybuduj.  

Radna Aniela Grela – poruszyła temat zatrudnienia w Urzędzie Gminy. W projekcie budżetu 

na 2022 r, planowany stan zatrudnienia to 43,25 etatu, do tego dwa etaty specjalistów do 

działu technicznego. Zapytała czy ilość etatów wzrośnie czy ulegnie zmniejszeniu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – dodał, że brakuje m.in. hydraulika, pracowników  

z uprawnieniami na ciągnik z przyczepami.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała ile kosztuje jeden metr wykopania rowu 

melioracyjnego 



Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że jest to około 30 zł za metr wykopania rowu.   

Katarzyna Streich – powiedziała, że według  ustawy o finansach publicznych, wójt nie może  

zmieniać projektu uchwały w momencie kiedy projekt uchwały budżetowej został 

przedłożony Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Złożyła wniosek formalny  

o zwrócenie projektu uchwały do wnioskodawcy, celem ponownego przeanalizowania.  

Monika Szczerkowska – powiedziała, że wniesione autopoprawki są konsekwencją 

podjętych działań wójta i Rady Gminy w okresie od 15 listopada do dnia dzisiejszego 

włącznie. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest tylko jedna, wydawana do 

pierwotnego projektu uchwały budżetowej. Prawo do autopoprawek wynika z przepisów.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Katarzyny Streich 

o ponowne przeanalizowanie uchwały budżetowej na rok 2022.  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

PRZECIW: 7 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Alina Sobecka 

NIEOBECNI: 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek formalny został odrzucony. 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że budżet jest płynny, następują w nim 

zmiany finansowe jak i terminowe. Jest to naturalna rzecz. Wyraził pozytywną opinię na 

temat proponowanego projektu budżetu na rok 2022.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 4). 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Alina Sobecka 

NIEOBECNI: 2 



Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIII/243/2021).  

 

e) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5). 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że opinia Komisji Rewizyjnej jest adekwatna 

do opinii na temat projektu uchwały budżetowej.   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

(druk nr 5).  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska  

NIEOBECNI: 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIII/244/2021).  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Ad. 4  

 

a)  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 rok. (druk nr 6)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI : 2 



Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej jednogłośnie.  
 

 b) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji na 2022 rok. (druk nr 7)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI : 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji jednogłośnie.  
 

c) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu na 2022 rok. (druk nr 8)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI : 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie.  
 

d) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Statutowo-

Regulaminowej na 2022 rok. (druk nr 9)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI : 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej jednogłośnie.  
 



e) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 

2022 rok. (druk nr 10)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13  

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski  

NIEOBECNI : 2 

Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

 

Radni przyjęli plan pracy Rady Gminy jednogłośnie.  

 

Ad.5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 16 grudnia opiniując budżet Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022, 

w dn. 21 grudnia opiniując materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn.9 grudnia 

opiniując budżet Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn.9 grudnia opiniując budżet Gminy Wielka 

Nieszawka na rok 2022, w dn. 22 grudnia opiniując materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn.9 grudnia opiniując budżet Gminy Wielka 

Nieszawka na rok 2022. 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn.9 grudnia opiniując budżet Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XLI sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 30 listopada 2021 roku oraz na XLII sesji Rady Gminy, 

która odbyła się w dn. 9 grudnia 2021 roku.  

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na wniosek części radnych sesja odbyła się w trybie 

zdalnym. 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – zapytał na jakim etapie są postępy związane  

z powstaniem internetu światłowodowego na ternie Gminy Wielka Nieszawka. Poprosił  

w imieniu mieszkańców o informacje na temat terminów wywozu odpadów. 



Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że jeżeli chodzi o światłowód na terenie wsi 

Cierpice w zdecydowanej mierze jest położony. Od operatorów poszczególnych sieci zależy 

teraz wpięcie się do istniejącej infrastruktury. Jeżeli chodzi o Małą  Nieszawkę wystosowano 

pismo w tej sprawie, czekamy na odpowiedz. Informacja na temat terminów odbioru 

odpadów pojawi się na stronie internetowej Urzędu Gminy. Wójt poinformował, że nowym 

dyrektorem Gminnego Centrum Kultury został p. Krzysztof Pilarski 

Radna Katarzyna Streich – zapytała o dodatek osłonowy, w jaki sposób będzie realizowany 

na terenie naszej gminy. W jaki sposób będą realizowane zapisy tej ustawy. 

Wójt – odpowiedział ,że dodatek osłonowy będzie realizowany przez GOPS. Ile osób 

skorzysta nie wiadomo, zależne jest to od dochodów.  

Radna Aniela Grela – zapytała czy wystąpiono już z wnioskami o dotacje odnośnie projektu 

bezpiecznej infrastruktury drogowej. Czy wystąpiono z wnioskami w sprawie projektu 

cyfrowa gmina ? Czy zapłaciliśmy już za rozbudowę ul. Ogrodowej ? Ulica ta nie jest jeszcze 

skończona, czy został dokonany odbiór tej inwestycji ? Radna odczytała petycje od 

mieszkańców Gminy Wielka Nieszawka w sprawie remontu ul. Zielonej w Wielkiej 

Nieszawce. Radna przekazała petycje na ręce wójta.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział ,że złożyliśmy wniosek do Polskiego Ładu o 

przebudowę ulicy Zielonej i Szkolnej. Dofinansowania póki co nie otrzymaliśmy. Będziemy 

składali wniosek kolejny raz na remont tej drogi. Jeżeli chodzi o projekt cyfrowa gmina, 

złożyliśmy wniosek o dofinansowanie. Na projekt bezpieczna infrastruktura nie składaliśmy 

wniosków. Odbiór ul. Ogrodowej odbył się w dnu wczorajszym.   

Radna Dorota Krychowiak – przekazała informacje od Pani pielęgniarki z prośbą o zakup 

wagi do przedszkola w Małej Nieszawce.  

Radna Alina Sobecka – odniosła się do tematu łącznika Cierpic i Wielkiej Nieszawki. Trasa  

ta jest niebezpieczna, o wiele dłuższa. Zwróciła uwagę na zniszczony próg zwalniający na ul. 

Zielonej. Zapytała o sytuację ul. Zakole w Cierpicach. Minęły dwa lata od odbioru, zgłaszane 

były uwagi, sugestie o nienależyte wykonanie drogi. Czy reklamacja została zgłoszona, kto 

będzie pokrywał koszty naprawy ?  

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XLIII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

 

 


